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TACK FÖR OSS!
Terminen har numera nått sitt slut, och därmed även tiden för några av oss i rådet. Vår förra
ordförande Ina är äntligen färdigexaminerad, alla vi från termin 4 kommer att avgå från rådet,
och våra tappra medlemmar i termin 2 kommer att ta över i kampen om att fortsätta hålla
MVS vid liv! Samtidigt hoppas vi att fler från termin 2 kommer vilja engagera sig och hjälpas
åt med att scouta nya medlemmar. Överlämningen har skett, och stafettpinnen kommer
skickas vidare till Alva Nyblom som kommer agera ny ordförande med sin nya vice
ordförande och högra hand Johanna Boman. Med detta sagt vill vi alla tacka för oss och
skolåret som gått, och hoppas på att pandemin kommer finnas i en mindre utsträckning till
hösten så vi studenter faktiskt får chansen att besöka skolan och framförallt få träffa varandra
mer :)

Corona-vänliga kramar från
Ordförande Josefine Viebke och resten av rådet


